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VERSLAG Extra RAADSCOMMISSIEVERGADERING  
ONDERWIJS EN WELZIJN 
 
OW nr.: 09/09 
Datum: 13 oktober 2009 
Plaats:  Oude raadzaal  
Tijd:  20.00 – 21.45 uur  
 
Aanwezig: D. Jager (vz.), K.A. Hazewinkel (PvdA), R. van der Schaaf (PvdA),  H. Rademaker (SP), A. 
Schlebusch (SP),  H. van Mameren (VVD), A. Postma (GL), I.M. Jongman (CU), P.J.R. van der Wilt 
(D66), R.J.A.M. Krüders (S&S),  J.C.M. van Schie (wethouder), D.H. Vrieling (griffier), W.Th. Meijer 
(commissiegriffier) 
 
 
 
A.1. Mededelingen  
 
Voorzitter 

• CDA-fractie met kennisgeving afwezig, mw. Jongman (CU) voert ook het woord namens het 
CDA. 

 
A.2. Vaststelling agenda 
 
Conform voorstel 
 
Van Mameren (VVD) merkt op dat het jammer is dat het Integraal Huisvestingsplan niet gelijktijdig 
besproken wordt. 
 
B.1. Raadsvoorstel Oprichting Stichting Openbaar Onderwijs Groningen 
 
Voorzitter 

• Punt IV van het dictum wordt afgekoppeld omdat over personen schriftelijk dient te worden 
gestemd. 

• Er komt een nieuwe formulering van het dictum waarin de woorden ‘in te stemmen met’ 
ontbreken en de raad meer expliciet zelf een besluit neemt 

Van der Schaaf (PvdA) 
• Instemming met voorstel, blij met deze belangrijke stap. 

Jongman (CU) namens CDA 
• Goede stukken, kan conform naar de raad. 

Jongman (CU) 
• Sluit zich daarbij aan. 

Krüders (S&S) 
• Akkoord  

Van der Wilt (D66) 
• Hoe gaat het met de zoektocht naar personen voor het nieuwe College van Bestuur 

Rademaker (SP) 
• Wat wordt de naam van de Stichting? We gaan toch geen dure bureaus inschakelen voor fancy 

namen? 
Van Mameren (VVD) 

• Wij waren altijd wat kritischer over dit proces, maar dit stuk is geen reden om het tegen te 
houden, kan conform. 

Wethouder Van Schie 
• Zeer waarschijnlijk kan de raad in oktober nog een besluit nemen over de leden van het CvB. 
• Voor de Raad van Toezicht is een advertentie geplaatst. 
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• Voor de naamgeving is wel een bureau ingeschakeld; het gaat niet om een fancy-naam, blijft nog 
even geheim, wordt binnenkort bekend gemaakt worden. 

• Binnenkort de laatste gesprekken met het GO en de OR, gaat allemaal in goede sfeer. 
 
Het voorstel kan conform naar de Raad van 28 oktober. 
 
B.2. Collegebrief 0-meting onderhoudskwaliteit schoolgebouwen 
 
Voorzitter 

• In de brief wordt toegezegd dat commissie nog nader wordt geïnformeerd over kwaliteit van het 
interieur van het Voortgezet Onderwijs. Daarom nu eerst de wethouder. 

Wethouder Van Schie 
• Aanvullend onderzoek over binnenkant VO krijgt commissie nog ter visie 
• Gemiddelde redelijke kwaliteit: 7.2 
• Eerste analyse leert dat er geen zaken boven zijn gekomen die we niet hebben voorzien in 

meerjarenplanning 
Schlebusch (SP) 

• Mooi dat er geen lijken in de kast zijn geconstateerd. 
• Is binnenmilieu ook meegenomen? 

Van der Schaaf (PvdA) 
• Fijn dat uit rapport blijkt dat gemiddelde kwaliteit van het onderhoud redelijk tot goed is. 
• Wanneer worden de knelpunten aangepakt? 
• Tekort bij interieur: 275.000 niet in meerjarenraming terug te vinden, enerzijds zegt college dat 

dit deels te maken heeft met toekomstplannen (waarbij onderhoud dus op nul is gezet), maar 
anderzijds staat er dat dit tekort door nieuwe stichting binnen exploitatie moet worden opgelost; 
vraag: gaat dat echt om dit grote bedrag? 

• Aansluiting bij vraag SP over binnenklimaat 
Van Mameren (VVD) 

• Er wordt gezegd dat e.e.a. past in meerjarenraming, maar die hebben we niet (zie opmerking over 
IHP bij agendavaststelling); we hadden eerst alle informatie moeten hebben; er lijken toch echt 
nog wel een aantal knelpunten te zijn die opgelost moeten worden. 

Postma (GL) 
• Conclusies uit nulmeting zijn goed. Er zijn nog andere punten die aandacht verdienen 

(binnenklimaat, onderwijskundige zaken), maar die vallen buiten dit onderzoek. 
Jongman (CU) 

• Twee open einden: p.2 aantal kosten bij herstelmaatregelen, maar dat is exclusief twee scholen, 
hoe gaat u dat oplossen? p.4 kwaliteit interieur ‘resterende bedrag beperkt van omvang, als we 
gaan prioriteren komen we er wel uit’, vraag: hoe dan? 

Jongman (CU) namens CDA 
• Hoe breed was de opdracht aan Draaijer & Partners? Je leest niets over binnenklimaat en 

veiligheidsvoorschriften. Wat gaat u daar nog aan doen? 
Van der Wilt (D66) 

• Aansluiting bij vraag over binnenmilieu. 
• Weliswaar allemaal redelijk tot goed, maar het is ook geen negen… 

Wethouder Van Schie 
• Geen lijken in de kast, er is voldoende kwaliteit, het staat er goed voor 
• Reikwijdte: inderdaad geen opdracht m.b.t. binnenklimaat, is relatief nieuw vraagstuk; rijk was al 

bezig met uitwerking regelgeving rond binnenklimaat (GGD’s zouden onderzoeken moeten doen 
naar alle scholen, daarom geen parallelonderzoek door gemeente), inmiddels nieuwe regeling van 
het rijk (te bespreken bij IHP), er komt bij alle scholen een energie- en binnenklimaatsonderzoek 
(EBA) met rijksfinanciering 

• Aanbod van aparte sessie bij de dienst met informatie over situatie (aanpak knelpunten) per 
school…. 

• Grote bedragen (tekort interieur) betreffen m.n. te verlaten of te verbouwen schoolgebouwen 
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B.3. Raadsvoorstel Voornemen samenvoegen Röling- en Werkmancollege 
 
Voorzitter 

• Ook hier volgt nieuw dictum zonder de woorden ‘in te stemmen met’. 
Postma (GL) 

• Sinds de vorige bespreking is het beeld completer geworden 
• MR’en akkoord, met bepaalde voorwaarden waaraan kan worden voldaan 
• Het goede van het Röling moet behouden blijven, m.n. LOOT-status, niet alleen formeel maar 

ook qua praktische mogelijkheden 
• Meest heikel: positie openbaar onderwijs in Noordoosten van de Stad; we blijven ons daar wel 

wat zorgen over maken; m.n. waarschijnlijke verlies van bovenbouw Havo/Vwo aan Melisseweg, 
gelukkig gaat college nog kijken wat mogelijk is. 

Krüders (S&S) 
• Blij dat diversiteit van onderwijs gewaarborgd wordt door bijv. Dalton en LOOT 
• Tekort Rölingcollege wil men aanvullen vanuit reserves van andere scholen, daardoor verandert 

reservepositie van die scholen. Er is geen alternatief aangedragen, wel benieuwd naar evt. andere 
oplossingen. 

• Huisvestingsproblematiek: sprake van mogelijk tekort in toekomst; mocht er na studie structureel 
tekort zijn, dan moet dat met structurele gelden worden opgelost, niet incidenteel afdoen. 

Van der Wilt (D66) 
• Triest dat Rölingcollege moet stoppen 
• Graag iets meer duidelijkheid over status als LOOT-school 
• Proberen versmalde bovenbouw te bewaren 

Van Mameren (VVD) 
• Nieuwe school moet eerlijke kans krijgen om een succes te worden, MR-en dragen daarvoor 

essentiële punten aan, graag toezegging dat daaraan wordt voldaan 
• Sanering niet ten koste van andere scholen 

Rademaker (SP) 
• Had het ook voorkomen kunnen worden? 
• Bovenbouw aan Melisseweg proberen te behouden, nu alleen rijksvergoeding als financieel kader, 

graag voor de raad overzicht van andere mogelijkheden en inzicht in financiering risico’s 
• Wordt Dalton ook doorgetrokken naar bovenbouw? 
• Leerwegondersteunende onderwijs: welke afspraken zijn hierover gemaakt, is het de bedoeling 

om dat te handhaven aan Melisseweg of gaat het naar Kluiverboom? 
• Huisvesting Werkman nu al krap, hoe gaat u dat oplossen? 

Jongman (CU) 
• LOOT-status behouden 
• Bovenbouw verplaatsen naar Werkman, hoe doet u dat met de nu al krappe ruimte? 
• Financiën: verdelen over scholen. Aansluiting bij vraag GMR: wat is ‘na rato’? 

Jongman (CU) namens CDA 
• Eens met samenvoeging, idem met instelling taskforce 
• Eens met verdeling van financiële pijn over alle scholen 

Van der Schaaf (PvdA) 
• Positief over aangepaste voorstel. 
• Fusie uit nood geboren, maar biedt ook kans, nl. om ook in dit stadsdeel beter maatwerk te 

leveren, en stadsbreed pedagogische diversiteit te verbeteren 
• Bovenbouw in Noordoosten graag behouden, inclusief Daltononderwijs 

Wethouder Van Schie 
• Afgelopen maanden intensieve gesprekken tussen alle betrokkenen, heeft uiteindelijk geleid tot 

brede instemming, al gaat het natuurlijk voor Röling niet zonder pijn en emotie. Kans op succes 
nieuwe school grootst als je er met elkaar de schouders onder zet, daar gaat het nu echt van 
komen. 
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• Daltononderwijs in dit deel van de stad wordt als kansrijk gezien. We beginnen met onderbouw, 
maar gedachte is om vanuit de onderbouw ook te kijken naar mogelijkheden voor bovenbouw. 

• Bovenbouw aan Melisseweg moet zorgvuldig onderzocht worden, kan alleen maar binnen 
rijksvergoeding, kost tijd, kan niet meer voor de raad, is zaak voor nieuwe schoolbestuur 

• Ministerie gaat LOOT-status regelen op administratieve wijze, we hebben verzekering ontvangen 
dat het goed komt. 

• Bovenschoolse reserves zijn er ook volgens de wet voor om juist in dit soort zaken te voorzien. 
‘Na rato’ betekent: ‘op grond van door het rijk ter beschikking gestelde middelen’. 

• Terugkijken / wat leren we hiervan: scherper sturen, eerder signaleren 
• Als huisvestingbehoefte nieuwe Werkmancollege (incl. Röling) in beeld is (in de loop 

van 2010), zullen zo nodig voorstellen worden gedaan in het IHP 2011 
• Leerwegondersteunend onderwijs blijft daar waar nodig aangeboden. 

 
Raadsvoorstel kan conform naar raad van 28 oktober. 
 
Toezeggingen Wethouder Van Schie: 

• Commissie krijgt afschrift van antwoord aan GMR, idem m.b.t. andere adviezen 
• Als huisvestingbehoefte nieuwe Werkmancollege (incl. Röling) in beeld is (in de loop 

van 2010), zullen zo nodig voorstellen worden gedaan in het IHP 2011 
 


